
PROTOKÓŁ NR II/2018
RADY GMINY JEŻOWE

z dnia 26 listopada 2018 r.

z sesji

Na podstawie §27 statutu gminy Jeżowe ( DZ.U z 2018, poz.944 ze zm) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis przebiegu obrad sesji.

 1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Gminy Pan M. Koc poprosił o zalogowanie radnych do systemu w celu 

sprawdzenie obecności i stwierdzenia prawomocności obrad. W obradach uczestniczą radni (15), sołtysi, Wójt 
Gminy, Zastępca Wójta Skarbnik Gminy, wg załączonej listy obecności- (zał .nr 1 do protokołu)

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.
Porządek został odczytany. Wójt Gminy wniósł aby w pkt. 8 wprowadzić projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Rady Gminy Jeżowe nr LI/281/18 z 8 stycznia 2018r w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego na realizacje zadania pn” Przebudowa/ rozbudowa 
drogi wojewódzkiej nr 861 Bojanów –Kopki na odcinku od skrzyżowania drogi krajowej nr 19 w m. Jeżowe do 
węzła S-19 Podgórze”( nr II/6/18) a pkt.9 projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 
Gminy Jeżowe. Radni w głosowaniu przyjęli wprowadzone zmiany. Za przyjęciem wniosku  Wójta Gminy 
głosowało 15 radnych. Wniosek został przyjęty. W głosowaniu porządku obrad udział wzięło 15 radnych. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

3. Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji. Protokół został opublikowany na BIP Jeżowe oraz znajdował 
się do wglądu w biurze Rady Gminy. Żaden radny nie zgłosił poprawek do protokołu. Protokół został  przyjęty.

4. Informacja o pracy Wójta Gminy za okres między sesjami.
Wójt Gminy Przedstawił informacje o pracy Wójta i stanowi ona załącznik do protokołu. (nr 7)

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy, ustalenia przedmiotu ich 
działalności oraz ustalenia składu osobowego ( nr II/3/18)

Do Komisji Rewizyjnej zgłoszeni zostali następujący kandydaci:

- Józef Szewc

- Edward Koc

- Bogdan Świątek

- Krzysztof Borek

- Bogdan Bednarz.
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 15 radnych głosowało za przyjęciem składu Komisji. 

Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono kandydaturę J. Szewca. Radny wyraził zgodę. 
W głosowaniu z głosami 14 za i 1 wstrzymującym się przyjęto na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
radnego J. Szewca. Komisja ze swego grona wybrała Zastępcę Przewodniczącego Komisji - Pana Edwarda 
Koca.

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Zgłoszono 
następujących radnych:

- Józef Głuszak

- Bogdan Świątek

- Edward Koc

- Barbara Fusiek
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- Jacek Puzio
Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. Przystąpiono do głosowania składu osobowego komisji. 

Głosowało 15 radnych. Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. Na przewodniczącego komisji 
Zgłoszony Został radny J Głuszak. Radny wyraził zgodę. W głosowaniu z 14 głosami za i 1 wstrzymującym 
się Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrany  został Radny J. Głuszak. Komisja ze 
swego składu wybrała Zastępcę Przewodniczącego Pana B. Świątka.

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
i Promocji Gminy. Zgłoszono następujących radnych:

- Andrzej Kołodziej

- Grażyna . Szostecka

- Roman Łyko

- Henryk Olko

- Mirosław Bajek
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. Przystąpiono do głosowania składu osobowego 

komisji. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Skład komisji został przyjęty jednogłośnie. Na 
Przewodniczącego Komisji zgłoszony został P. Andrzej Kołodziej. Radny Wyraził zgodę. W głosowaniu 
z głosami 14 za i 1 wstrzymującym się Przewodniczącym Komisji wybrany został P. Andrzej Kołodziej. 
Komisja ze swego grona wybrała Zastępcę Przewodniczącego – Panią Grażynę Szostecką.

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. Zgłoszono następujących kandydatów:

- Bogdan Bednarz

- Krzysztof Borek

- Grażyna Szostecka

- Marian Koc

- Józef Głuszak
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  Przystąpiono do głosowania składów 

osobowych. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. Na 
Przewodniczącego zgłoszony został Radny Bogdan Bednarz. Radny wyraził zgodę. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych. Z 14 głosami za i 1 wstrzymującym się przewodniczącym Komisji wybrany został Pan 
B. Bednarz. Komisja ze swego grona wybrała Zastępcę Przewodniczącego –Pana Krzysztofa Borka.

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Oświaty, Informatyzacji gminy, Zdrowia, Kultury 
i Sportu. Zgłoszono następujących kandydatów:

- Henryk Olko

- . Roman Łyko

- Eugeniusz. Ciak

- Józef Szewc

- Andrzej Kołodziej
Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. Przystąpiono do głosowania składów osobowych. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Skład  Komisji został przyjęty jednogłośnie. Na Przewodniczącego 
Komisji zgłoszony został radny H. Olko. Radny Wyraził zgodę. W głosowaniu z 14 głosami za i 1 
wstrzymującym się Przewodniczącym Komisji wybrany został Pan Henryk Olko. Komisja ze swego grona 
wybrała Zastępcę Przewodniczącego – radnego Romana Łyko. Po ustaleniu składów osobowych 
przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie. ( Zał nr 2 do protokołu.)
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6. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych gminy Jeżowe.( nr II/4/18)
Radny Roman Łyko wniósł następujące poprawki do projektu uchwały:w pkt.5 „radnego, który 

jest członkiem co najmniej dwóch Komisji -1 000 zł; w pkt.6 „radnego, który jest członkiem co najmniej jednej 
komisji 750 zł”; oraz w § 4 pkt 1 „ wysokość miesięcznej diety, o której mowa ulega obniżeniu 0 10%” 
W głosowaniu pkt 5 został przyjęty jednogłośnie- głosowało 15 radnych Pkt 6 został przyjęty jednogłośnie ( 
głosowało 15 radnych); § 4. pkt 1 został przyjęty 14 głosami za i z 1 wstrzymującym się.Przystąpiono do 
głosowania uchwały w wprowadzonymi poprawkami. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 3)

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2018r ( nr II/5/18)  Projekt uchwały 
objaśnił Skarbik Gminy.

Wobec braku pytań przystąpiono o do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał nr 4 )

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Jeżowe nr LI/281/18 z dnia 8 stycznia 2018r 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego na realizacje zadania 
pn” Przebudowa/ rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 861 Bojanów – Kopki  na odcinku od skrzyżowania drogi 
krajowej nr 19 w m. Jeżowe do węzła s-19 Podgórze” 9 nr II/6/18)Wobec braku pytań przystąpiono do 
głosowania uchwały. w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. (zał nr 5)

9. Podjęcie uchwały w sprawie diet dla Radnych Rady Gminy Jeżowe ( nr II/7/18)  Radca 
prawny wyjaśnił, że w związku z tym, że nastąpił nowy stan prawny, konieczne jest podjęcie uchwały 
w sprawie wynagrodzenia dla Wójta. Kwotowo nie ma żadnych zmian Przystąpiono do 
głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał nr 
6 do uchwały)

10. Wolne wnioski i zapytania.

- Sołtys sołectwa Jeżowe Centrum Pan Tomasz Kozak

- poruszył następujące sprawy:

- sprawa zdewastowanej zatoki parkingowej koło sklepu w Jeżowem

- sprawa zamontowania lustra przy  wyjeździe z drogi gminnej Załuże.

- sprawa przedłużenia ścieżki rowerowo pieszej pomiędzy Jeżowem a Kamieniem o odcinek od drogi gminnej 
do stacji paliw

- Sprawa wykonania zjazdu przez mieszkańca Zanawsia-

- sprawa nawierzchni na placu zabaw w Parku.  .
- w sprawie programu „ Czyste powietrze” -

- Sołtys T. Fila. Poprosił o interwencje w sprawie prac wykonywanych na drodze wojewódzkiej nr 
861 w miejscowości Sójkowa.

- Sołtys T. Sobieszek-Poprosił o informacje w sprawie drogi Stanowskiej.

- Sołtys J. Sudoł - Poprosił o wyjaśnienia jak będzie wyglądała nawierzchnia w Otwartych Strefach 
Aktywności. Podziękował za wykonanie drogi do Ptaka i zapytał o oświetlenie na nowopowstałych ulicach. 
Podniósł również sprawę nadania nazw ulicom.
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- Wójt Gminy M. Stępak W sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej to uwag ze strony urzędu jest 
bardzo dużo. Były one zgłaszane na posiedzeniach rady projektowej. W sprawie montażu lustra konieczne 
jest wykonanie projektu stałej organizacji ruchu. Wniosek w tej sprawie zostanie złożony. Co do budowy 
ścieżki Jeżowe – Kamień, to był zgłaszany wniosek w sprawie odcinka od drogi gminnej do stacji paliw, 
który nie został uwzględniony. Odbioru inwestycji jeszcze nie było. Inwestycja jest w gestii zarządu Dróg 
Krajowych. Sprawa była omawiana przy okazji podpisywania umowy na budowę trasy S-19. Co do budowy 
zjazdu przez mieszkańca Zanawsia, to wystąpił on o niezbędne przy takiej inwestycji warunki zabudowy. 
Wójt obiecał sprawdzenie tej sprawy. Kwestia placu zabaw będzie rozpatrywana przez powołaną w tym celu 
komisję. Rozpatrzy ona czy możliwe jest wykonanie napraw w ramach gwarancji. W kwestii programu 
czyste powietrze w urzędzie są pracownicy merytoryczni, którzy mogą udzielić informacji. W sprawie 
remontu drogi wojewódzkiej w Sójkowej, to droga  była frezowana i pozostały niebezpieczne dziury na kilka 
tygodni. Naprawy drogi należą do gestii Zarządu Dróg Wojewódzkich.  W sprawie drogi Stanowskiej to 
droga ta jest na Sójkowej i żaden z mieszkańców nie zgłaszał wniosków co do tej drogi. Nastąpiła tam 
regulacja i droga jest przejezdna. W sprawie otwartych stref aktywności to podjęto decyzję o nawierzchni 
z piasku, gdyż umożliwiło to wybudowanie czterech stref.  Co do oświetlenia nowych dróg to są zadania do 
przyszłych budżetów.

- Radny E. Ciak
Wystąpił z wnioskiem aby wystąpić o ograniczenie czasowe ruchu dla samochodów 

ciężarowych na drodze wojewódzkiej w Sójkowej, Jacie i Kameralnem. Chodzi tu o godziny 7- 8.30. w celu 
poprawy bezpieczeństwa dzieci udających się do szkoły. Jeśli trzeba zebrać w tej sprawie podpisy  i załączyć 
do pisma to zostanie to uczynione.

11. Zakończenie obrad.
Wobec wyczerpania porządku obrad zakończono II sesję Rady Gminy Jeżowe.
Protokołowała: Renata Krawiec

 

Przewodniczący Rady Gminy

Marian Koc
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
26.11.2018 

 
Na sesji “II sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 15 radnych, 
natomiast 0 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Henryk Olko  
12.Jacek Puzio  
13.Józef Szewc  
14.Grażyna Szostecka  
15.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer II/3/18 “Podjęcie uchwały w sprawie powołania 
stałych Komisji Rady Gminy, ustalenia przedmiotu ich działalności 
oraz ustalenia składu osobwego ” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.11.2018 13:47:04 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 3 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer II/4/18 “Podjęcie uchwały w sprawie diet dla 
Radnych Gminy Jeżowe” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.11.2018 14:14:08 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer II/5/18 “Podjęcie uchwały w sprawie dokonania 
zmian w budżecie gminy na 2018r ” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.11.2018 14:32:46 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer  “Zmiana uchwały nr LI/281/18” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.11.2018 14:36:34 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 3 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer  “W sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 
Gminyv Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem 
za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 26.11.2018 14:40:23 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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